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Sammanfattning styrelsemöte i Askrike segelsällskap 
 

Möte nr: 555 

Tid: 2020-11-04 

NÄRVARANDE: 
Kristina Lindstedt KL Ordförande 

Conrad Grut CG Sekreterare 

Anders Tottie AT Intendent 

Björn Hedin BKH Intendent 

Björn Hildestrand BH Skattmästare  

Eric Frykfelt EF Varvschef 

Carl-Johan Bergström CJB Kommunikationsansvarig 

Alexander Wallenius AW Hamnkapten 

 

VA-Projektet 
Kontoret tömdes och material överflyttades i söndags. Orginalprotokoll från 1948 vid 

klubbens bildande hittades på kontoret. 

Telefon flyttad till köket. 

Projektet beräknas kunna invigas 1 December. 

Rapporter 
 Hamnkapten 

Piren är åtgärdad däremot har bommen blivit demolerad. Lås tas om hand 

Protokoll från bryggbesiktning där elkablage kvarstår till 300-bryggan. 

Få nya medlemmar till klubben, likaså få medlemmar som lämnar klubben. 

En eventuell förlängning ses över 400-bryggan vilket skulle generera 10-12 nya platser 

vilket skulle kunna medge fler medlemmar. 

Varvschef 
 Sista upptagning nu till helgen 12st båtar. Några kommer tas upp av dem själva. 

Observera problem med badande i hamnen. Det stora problemet gäller simning mellan 

jollerampen och 300-bryggan. Kontinuerlig elanslutning är förbjuden. Det ska stå på kon-

takten hur länge den skall vara i. 

Upptagningarna har gått bra. 

Intendenterna 
Belysning är kopplat till en generellt tidur som är inställt för solens upp- och nedgång. 

Översyn ser över hur belysning skall ske runt klubbhuset. 

Förslag är att flytta återvinning till utrymme mellan klubbhuset och mastskjulet.  
ÖVRIGA FRÅGOR  
 Extra steg till klubbhuset ordnas som ersätter slutande asfaltsbit. 

 Lås på hylla i allmänna rummet samt lås till skåp i köket. 

 Observera e-fakturamöjlighet till Billecta CJB, gör medlemsutskick. 

 Förslag till Årsberättelse tas fram som utkast till nästa styrelsemöte. 

 


